
TESTEX AG, SWISS TEXTILE TESTING INSTITUTE 
GOTIHARDSTRASSE 61 
POSTFACH 2156 
8002 ZURICH, SWITZERLAND 

OE KO-TEX ① 
CONFIDENCE IN TEXTILES 

CERTIFICATE 
The company 

Wujiang City Xinda Printing and Dyeing Facto叩
Beside Taipe River Meiyan Community Pingwang Town 
Wujia吨 ，

Suzhou, Jiangsu Province, 215225 
China 

OEKO-TEX ① 
CONFIDENCE IN TEXTILES no,, 

STAUnAnn 4nn银器
SHMO 072923 TESTEX 

is granted authorisation according to STANDARD 100 by OEKO-TEX® 
to use the STANDARD 100 by OEKO-TEX® mark, based on our test 
repo民SH050 150325.1 

for the f。!lowing articles: 

：：：＇.；：.问：：；二：；拟哪国
回'rll幅

Commission dyeing: 
woven fabric made of 100% polyester, polyester/spandex，”。% polyamide, polyamide/spandex and 
polyester/p。lyamide, piece-dyed (in a limited range of 10 disperse and 7 acid dyestuffs) 

The results of the inspection made according to STANDARD 100 by OEKO-TEX®, Annex 6, pr。duct class I have shown that 
the above mentioned goods meet the human-ecological requirements of the STANDARD 100 by OEKO-TEX® presently 
established in Annex 6 for baby articles. 

The ce「tified articles fulfil requirements of Annex XVII of REACH (incl. the use of azo colourants, nickel release, etc.), the 
American requirement regarding total content of lead in children’s a「tides (CPSIA; with the exception of accessories made from 
glass) and of the Chinese standa「d GB 18401:2010 (lab创ling requirements were not ve「ified}.

The holder of the ce「tificate, who has issued a conformity declaration according to ISO 17050斗 ， is under an obligation to use 
the STANDARD 100 by OE KO-TEX® mark only in conjunction with products that conform with the sample initially tested. The 
conformity is verified by audits. 

The certificate SHMO 072923 is valid until 15.03.2020 

Zurich, 11.02.2019 
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Dr. Saveri。 1。zza
Laboratory Manager 

OEKO-TEX® Association I Genferstrasse 23 I P.O. Box 2006 I CH-8027 Zurich 罢器

本证书只对在本厂生产且以oeko-tex100 要求生产定单有效，实际生产定单按本公司记录为准
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TESTEX AG, SWISS TEXTILE TESTING INSTITUTE 
GOTTHARDSTRASSE 61 
POSTFACH 2156 
8002 ZORICH, SW ITZERLAND 

OEKO-TEX ① 
CONFIDENCE IN TEXTILES 

CERTIFICATE 
下述公司

吴江市新这印然厂
吴江市平望镇梅耀社区
苏州，江苏省 ， 215225
中国

OEKO-TEX ① 
CONFIDENCE IN TEXTILES "o" 

ST.A l\� ＂＇ A n 同 "nn 川作
SHMO 072923 TESTEX 

根据我方检测报告SH050 150325.1 ， 己在得STANDARD 100 by OEKO 
-TEX®所述之搜权 ， 使用STANDARD才00 by OEKO-TE×＠ 标签。

剧精物质撞撞 囡豆豆旦回
www.oeko-tex.c。mis阳ndard100 ：、在τ回P.

回r�

适用产昂为：

巢t!�代加工：涤纶，漂纶l氨纶，锦纶， 锦纶／氨纶 ， 涤纶／锦纶梭织面料，经匹换（挠料的适用范围仅限于巳申报的10支分做及7支酸
性挠料）

根据STANDARD 100 by OEKO-TEX®附录6产晶级别1进行的梭测结果表明 ， 上述产晶符合附录6中目前针对婴幼儿类产晶E
设立的STANDARD 100 by OEKO-TEX ®的人类生态学要求。

经认证之产晶符合REACH法规附录XVII的相关要求（包括偶氨染料使用及银释放的要求等） ， 符合美国消费晶安全改进法案
CPSIA中对儿童用品的总铅含量要求（玻璃配件除夕川 ， 同时也符合中国GB 18401:2010国象纺织产品基本安全技术规范的要求
（标签要求除外）。

持此证书之公司，己依据ISO 17050-1做出符合性声明 ， 有义务确保仅将STANDARD 100 by OEKO-TE×＠标签用于与测试样本
相符合之产晶上。 合规性已进行审核验证。

证书SHMO 072923有效期至15.03.2020

11.02.2019苏黎世
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Dr. Saveri。 lozza
Laboratory Manager 

OEKO-TEX® Assoc1at1on I Genferstrasse 23 I P.O. Box 2006 I CH-8027 Zu「ich 锦
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本证书只对在本厂生产且以oeko-tex100 要求生产定单有效，实际生产定单按本公司记录为准


